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Interpellation ställd till Regionstyrelsens ordförande Meit Fohlin 

 

Hur vill ni i den politiska majoriteten skapa samhällsnytta med trygghets- och 
seniorboenden i framtagandet av en ny översiktsplan?  

 

Vi på Gotland har redan idag en stor andel äldre i vår befolkning. Och andelen ”äldre äldre” 
kommer att öka.  

Det här kan bli en stor utmaning för det gotländska samhället med ökat behov av vård och 
omsorg. 

Men om vi kan få äldre att klara sig utan insatser från socialtjänst och sjukvård så länge som 
möjligt är det en vinst både för samhället och den enskilde.  

Trygghetsboende/ seniorboende med handikappanpassade bostäder och tillgång till 
gemenskap och mat kan vara avgörande för att bevara det friska.  

För att boendet ska fungera som en friskfaktor krävs det en medveten planering av var 
boendena ska placeras för att göra nytta. Gångavstånd till livsmedelsbutik borde vara ett 
krav. 

I Trygghetsboendet på Greta Arvidssons gata upplever de boende som inte kör egen bil det 
både besvärligt och dyrt att få hem mat. 

De piggaste kan ta buss till ICA Maxi. De med färdtjänst får betala ca 120 kr/ handel vilket 
blir ca 600–900 kr/ mån. När det finns beviljad hemtjänst till handel går det åt mycket tid för 
personalen. 

Att själv kunna ta sig till affär och gärna till ett Café ger stimulans både fysiskt och psykiskt. 

 

Min fråga till Regionstyrelsens ordförande är: 

På vilket sätt arbetar Regionen i översiktsplanen med att markera lämpliga centrala ytor nära 
affär för kommande Trygghets/Seniorboende så att placeringen möjliggör ett aktivt liv och 
minskar behovet av dyr färdtjänst och hemtjänst? 

 
 
 
Visby den 24 mars 2023 
Karin Gardell (MP) 


